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– 3treetwear har vært en

ganSke «Safe» måte å være

moteriktig på

28. SeptemBer 2017 av Caroline Krager

Hva er StatuS for den maSSive, gloBale trenden nå –

og hva vil ta over når alle er gått lei? Vi tar pulSen

på Streetwear anno høSten 2017.

3treetwear har med Sin «caSual coolneSS» og komfortaBle

konturer klart å forføre Både deSignere, innkjøpere, influencere
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og den gemene, kjedeButikk-handlende, hop. 3elve kirSeBæret

på toppen av iSkremen Ble plaSSert der i januar da LouiS Vuitton

Sitt SamarBeid med it-merket 3upreme var et faktum. %t

aBSolutt tegn på at SuBkulturen hadde nådd toppen av high

faShion hierarkiet. Men etter SeSong på SeSong av Beige

joggeklær, rumpetaSker over magen, og ekStravagante, limited

edition SneakerS, Stilte vi oSS i april undrende til om alt dette

Snart vil føleS utrendY og urelevant. %r iSkremen i ferd med å

Smelte?

De norSke mote-ekSpertene vi Snakket med da var til delS enige

i at Streetwear ikke oppleveS Som nYtt lenger. Det vil om ikke

lenge minSke i StørrelSe, og gå tilBake til å Bli noe for de SpeSielt

intereSSerte. De Som allerede hadde 3upreme, "ape og

HundredS på kleShengerne, i tillegg til en livSStil Som er forent

med den looken før det hele Ble en maSSiv trend.

LouiSe Loecke FoverSkov, Som er en ledende trend-StrategiSt i

det London-BaSerte trendBYrået Kjaer GloBal, mener

Streetwear utenfor Selve moteSirkelen er mer enn en zeitgeiSt

eller en trend.

– På mange måter er det vanSkelig å definere Selve Begrepet, Så

det å Snakke om at trenden Skal dø er ikke Så lett i Seg Selv. Det

handler om en livSStil og en måte å leve på, og akkurat det er i

Stadig forandring Slik det har vært Siden Dogtown-Surferne og

Skaterne på Venice "each, diSkuterBart, opprinnelig Skapte den

Stilen, forteller hun til Melk & Honning.

Om man Skal tenke i akkurat moteSammenheng mener Loecke

FoverSkov at trend-kurven aBSolutt er på vei nedover, etterSom

den i en Så voldSom grad har nådd maSSene.

– Men lukSuSmerkene fortSetter nok en liten Stund til å ha et

kjærlighetSforhold til Streetwear for å kapitaliSere på detS

«kulhet». Under moteuka i Milano Som akkurat Ble overStått

Så man jo Gucci-rumpetaSker aBSolutt overalt, i tillegg til annen
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Såkalt «lukSuS Streetwear» Blant hele gjengen av

faShioninfluencer og innSidere.

1UPR#M# X LOUI1 VUITTON-1AMAR #ID#T

– Jeg Ser ikke akkurat for meg at vi Skal Selge

dreSSko i Stedet i førSte etaSje, med det

førSte.

3iden konSeptforretningen Yme UniverSe åpnet på Paléet på

Karl Johan i 2014, har den Blitt en magnet for de Som har A$AP

RockY og liknende Som Stilikoner. 
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– Denne tYpen merker har gjort det veldig Bra hoS oSS. Og vi

ønSker å fortSette å joBBe med de fleSte av våre Streetwear-

merker, for vi Ser nå at de er i ferd med å utvikle Seg. HviS man

Ser på GoSha RuBchinSkiY for ekSempel, Som vi Solgte maSSe

fotBallSkjerf og t-Skjorter fra, Så har han klart å fornYe Seg. Nå

deSigner han ogSå dreSSjakker og StrikkegenSere, og da Blir det

opp til oSS å informere kundene om diSSe nYe aSpektene fra

merket. Vi tenker at det er er veldig poSitivt, forteller JoSefSSon

til Melk & Honning.

Han trekker frem Off-White, med it-deSigner Virgil ABloh Bak

tegneBrettet, Som en av merkene de fører Som virkelig har

evnet å fullStendig fornYe Seg i dette landSkapet.

– For få år Siden var det Bare mulig å få hvite t-Skjorter og

hoodieS med Sorte Striper fra det merket, menS nå er det

virkelig en helt annen verden. Det har vært en fantaStiSk

utvikling. Nå kan man jo få dreSSer og alt mulig.

Yme var i lang tid den eneSte forretningen i landet Som fikk inn

de ekStremt hYpede YeezY-SneakerSene Signert KanYe WeSt.

Det førte til at folk kom langveiS fra for å ligge i kø i dageviS på

fortauet utenfor. JoSefSSon har Stor tro på at Streetwear-

trenden med SneakerS kommer til å fortSette.

– Jeg Ser ikke akkurat for meg at vi Skal Selge dreSSko i Stedet i

førSte etaSje, med det førSte. Man Ser jo at alle de Store

motehuSene er helt inne på SneakerS, menS Nike er flinke til å

holde igjen på de meSt ekSkluSive modellene Slik at de ikke Blir

overekSponert, i tillegg til at SneakerS-merkene Bruker helt

riktige folk i markedSføringen.

Innkjøperen poengterer likevel at det nok har Blitt altfor mange

Slipp og nYe releaSer for folk.

– Det er for mange Slipp og valg for den Som virkelig digger Sko,

og man har ikke muligheten til å få med Seg eller Skaffe Seg alt.

Jeg legger merke til at folk er Blitt mYe mer Selektive når det

gjelder hvilke de kjøper. Jeg tror folk fremover heller vil Se etter
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det lille ekStra, det veldig ekSkluSive, og heller gå for en

Sneaker-modell Som er doBBelt Så dYr. %n modell Som ikke alle

andre har, rett og Slett.

– Men når det gjelder Streetwear Som helhet, tror jeg man har

et par SeSonger igjen før det er helt ute.

GO1HA RU CHIN1KIY – FW’17

 AL#NCIAGA-1N#AK#R1 VIA @DAZ#D DIGITAL

– Nå unngår vi å kalle oSS et Street-merke
De SiSte årene har ogSå flere av de norSke kleSmerkene SatSet på

Streetwear-inSpirerte plagg, i tillegg til at man har Sett rene

Streetwear-merker poppe opp. "lant SiStnevnte kategori finner
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du Blant andre MaYow. Da vi Snakket med én av de to

deSignerne Bak merket, Hamza MaYow, for nøYaktig ett år

Siden Sto hanS førSte, Svære moteviSning på trappene.

Da uttalte han Selv at viSjonen Bak var å BYgge opp et norSk

kleSmerke Som klarer å finne BalanSen mellom det elegante og

Streetwear. KollekSjonen Som Ble viSt fram i 3kur33 få uker

Senere, for over 1000 par forventningSfulle øYne, var laStet med

neSten alle Streetwear Sine kjennetegn; "omBerjakker,

joggedreSSer, hoodieS, Store t-Skjorter og SneakerS.

%t knapt år Senere, i forkant av kollekSjonen han viSte under

OSlo RunwaY i auguSt i år, hadde pipen fått en annen lYd.

– Nå unngår vi å kalle oSS et Street-merke. Jeg vil fremdeleS

forSøke å Skape en BalanSe, fremme det at man kan gå med en

litt Stram Skjorte Sammen med en mer BaggY BukSe, men alle

gjør det Samme om dagen. 3treet har infiltrert high faShion. Vi

har gjort noen juSteringer på en del plagg for å unngå å falle

under denne kategorien. Det er ikke lenge til Street-Bølgen

avtar uanSett, uttalte han til oSS få dager før viSningen.

I dag innrømmer han at han hadde miSforStått hva Selve

Streetwear-Begrepet inneBærer – i tillegg til at han Safet for å

pleaSe maSSene.

– For meg handlet det litt om det at jeg oppfattet high-end

Streetwear litt feil. Min tolkning er at det er mannen i gata Som

er moteintereSSert, men jeg Skjønte fort at det ikke Stemte. 3om

deSigner Så tør man ikke heller nødvendigviS å lage alt man

tenker på med en gang, og av alle de tegningene jeg hadde på

Bordet mitt valgte jeg å gå for det meSt BaSic. Det var rett og

Slett fordi jeg tenkte at jeg er i Norge og det Blir for mYe for folk,

forteller MaYow.

– Men etter den kollekSjonen lovet jeg meg å tørre å kjøre på,

og det er jeg veldig glad for. Det er flakS at vi BYttet retning før

det var for Sent.
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DeSigneren mener at moteBildet generelt i Norge har endret Seg

veldig.

– Nå kan man jo faktiSk Starte et rent herremerke, og gjøre det

Bra her til landS. Jeg har lagt merke til at det BegYnner å poppe

opp mer og mer high-end og readY-to-wear-merker. Jeg føler

at Streetwear på mange måter allerede har dødd litt ut, Selv om

det er noen merker Som fortSatt gjør det dritBra.

MAYOW 11’18-VI1NING#N UND#R O1LO RUNWAY I  AUGU1T

– 3treetwear har vært en ganSke «Safe»
måte å være moteriktig på.
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TrendekSpertene hoS Kjaer GloBal mener grunnen til at

Streetwear Ble en Så maSSiv trend er at den innehar mange av

Behovene og ønSkene man hadde for følelSen av komfort og

Sikkerhet i etterkant av den Store finanSkriSen i 2008.

– 3treetwear-trenden har Både gitt oSS følelSen av å kunne

uttrYkke en helt egen Stil, Samtidig Som det hele har foregått

innenfor et SlagS Sikkert og forutSigBart rom. For på mange

måter har Streetwear vært en ganSke «Safe» måte å være

moteriktig på, noe Som har reSonert med zeitgeiSten Som

inneBærer å være moderat reBellSk, forteller Loecke FoverSkov.

Hun mener det er intereSSant å tenke Seg hvordan Streetwear

2.0 vil utarte Seg.

– I takt med den Stadig vokSende urBaniSeringen på gloBal BaSiS

forventer vi at Streetwear vil fortSette. Man kan jo ikke nekte

for at komfort, Bevegelighet og ogSå de mer BeSkYttende

aSpektene av denne tYpen Stil paSSer utrolig godt i et urBant

miljø. Det er ogSå noe tidløSt over Streetwear. I diSSe dager Ser

man mødre og døtre Som går i de Samme merkene og de Samme

Skomodellene – for ekSempel AdidaS 3uperStar og Air Max. Den

eldre generaSjonen har hatt diSSe Siden 80-tallet, og nå vil

Barna dereS Bruke dem Som en del av trendBildet.

Loecke FoverSkow mener det Blir Spennende å Se hvordan

moteBildet Blir påvirket av techBranSjen fremover.

– Nå Som det gjøreS Så Store fremSkritt innen interaktivt og

tekniSk tøY, vil deSignerne i moteBranSjen i Større og Større

grad kunne BenYtte Seg av dette i deSignproSeSSen. Da tror jeg

man vil Se noen virkelig intereSSante ting.

I tillegg mener trendekSperten at Generation Z, dagenS

ungdomSgeneraSjon Som Melk & Honning omtalte i en Større

Sak i våreS, kommer til å ha maSSe å Si for hvilken retning

moten går i nå.
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– De har virkelig et helt eget SYn på verden, på kjønn, mangfold

og liknende enn for ekSempel MillenialS har. Vi Ser jo allerede

hvor Stor påvirkning de har på de kjønnSnøYtrale Strømningene

i moteBranSjen. Jeg tror ogSå denne generaSjonen kommer til å

kreve en revoluSjon når det kommer til Bærekraftige og

veganSke materialer av ekStremt høY kvalitet. Man Ser at dette

allerede er i ferd med å manifiStere Seg i en viSS grad hoS Både

Kering (Red.anm: Som for kort tid Siden vant en

BærekraftighetSkonkurranSe) og AdidaS, Som er i ferd med å

tenke nYtt Både når det gjelder BuSineSS-modell og deSign for å

implementere diSSe fremtidSrettete moteprinSippene.
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